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Pokúsime sa byť struční v našej diskusii na túto tému. Nie je
naším zámerom, aby sme diskutovali o svetských štúdiách, ktoré boli
vykonané o negatívnom vplyve televízie v dnešnom modernom svete.
Chceme o tom rozprávať z biblického pohľadu a zistiť, či by Kresťania
mali alebo nemali vo svojich domácnostiach tolerovať tohto
„najväčšieho propagátora“ nespravodlivosti. Pamätajte, ak vás to

nepriťahuje bližšie k Bohu, potom to musí mať opačný efekt –

odťahuje vás to od Neho preč.

Je napísané:
„Iba toto, pozri, som našiel, že totiž Bôh učinil človeka

priameho, statočného, ale oni hľadajú mnohé výmysly
nepravé.“ (Kazateľ 7:29)

„a zanečistili sa svojimi skutkami a smilnili svojimi výčinmi.“
(Žalm 106:39)

[V anglickom preklade KJV je namiesto „výmysly; výčiny“ použité
slovo „inventions,“ čo znamená vynálezy, výtvory. – pozn.prekl.]

Jednou z mnohých vecí, ktoré človek vypátral a vynašiel, je
televízia. Vyvinula sa ako dôsledok ľudskej túžby prelomiť sa do
vyšších dimenzií vedy. Jeden nápad viedol ku ďalšiemu; jeden
experiment viedol ku ďalšiemu, ako sa odhaľovali ešte väčšie možnosti
v sfére komunikačnej vedy. 20. storočie svedčilo o doslovnej „explózii“
vedeckého poznania vypĺňajúc (vo vedeckej sfére) proroctvo z Daniela
12:4 „Mnohí budú zpytovať, a rozmnoží sa vedomosť.“

Pochopiteľne, vedecké elektronické vynálezy sa teraz vyvinuli
ďaleko poza televíziu. Teraz to zahŕňa prehrávače na videokazety,
videohry, DVD prehrávače, osobné počítače a internet s celosvetovou
sieťou. Každým dňom je poskytované viac a viac volieb pre uspokojenie
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internet. Je to skutočne test lásky veriacich ku Bohu verzus ich lásky ku
svetu a svetským veciam. Nech vám dá Boh milosť, aby ste „vyhodili
odpadky“ a „vykupovali“ si čas na modlitbu, čítanie Slova a rozhovor s
naším Nebeským Otcom.

Obráť svoj zrak na Ježiša,
hľaď do Jeho nádhernej tváre,
a zemské starosti
sa zvláštne rozplynú
v svetle Jeho slávy, milosti.

Vy, otcovia, vy, matky, ste pripravení založiť vo svojom
dome oltár a vyhodiť von ten televízor? Ste pripravení vyhodiť ten
balíček kariet preč zo stola? Tie komiksové knižky, ktoré vaše deti
čítajú, pripravujú ich malé mysle pre úder, ktorý im ide diabol dať. Ste
pripravení znovu vystaviť ten starodávny rodinný oltár? Alebo
chcete len ďalej pokračovať tak, ako doteraz? Keď chcete tak ďalej
pokračovať, tak nie ste ešte v stave, aby ste sem prišli, ale modlím sa,
aby ste boli ako Samson, vidíte tú cenu a ste pripravení, „Pane, dovoľ
mi zomrieť s nimi.“

W. Branham, z kázne „Ešte raz, Pane”, 63-0120

***
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„Reakcia jednej osoby na násilie v televízii“

Tento svet pôjde rovno do úplného totálneho šialenstva. Je to už
takmer teraz tu. No, môžete vidieť stopy toho. Tam to je. Pochoduje to
rovno na ulici, je to rovno na cirkevnej lavici: úplné šialenstvo, robia
veci, na ktoré by ľudská bytosť ani nepomyslela, že môže robiť a byť
pritom civilizovaná.

Pozrite, čo spravil Hollywood ženám. Pozrite, ako má... on
ukradol tým ženám tie sväté cnosti. Môžeme ísť ďalej a ďalej. Vidíte,
všetko toto stratila. Ako to urobila? Pretože tam bol jeden chytrý nástroj,
nazvaný cirkev, tak, ako bol v záhrade Eden. Chytrá osoba, diabol,
vkročil do cirkvi práve tak, ako to urobil v záhrade Eden, a zviedol ju do
toho. Ona je zvedená. Tá žena si myslí... Ona nemá v úmysle byť zlá.
Eva nemala v úmysle robiť zle. To nebolo úmyselne, ale ona... Biblia
hovorí v 2. Timoteovi, 1. Timoteovi 3, že ona bola zvedená. A byť

zvedený, to nie je, že vy to úmyselne urobíte, to je to, keď ste

zvedený to urobiť.

A to je presne to, čo sa stalo dnes. Ona je zvedená televíziou,

časopismi...

W. Branham, z kázne „Neviditeľné spojenie Kristovej Nevesty“, 65-1125

Ale čo sa ti stalo, cirkev? Dívala si sa tak veľa na televíziu, na

toľko vecí toho sveta, je to tak ľahké pre tvoju starú Adamovu

prirodzenosť, že si unášaná do toho, že konáš ako ten zvyšok z

nich.

W. Branham, z kázne „Vodcovstvo“, 65-1207

Pre veľké množstvo ľudí, ktorí vyznávajú, že sú Kresťania, je to
skutočne výzvou vyhodiť svoje televízie, videá, videohry a DVD. A v
priebehu niekoľkých rokov možno budú musieť Kresťania vyhodiť aj
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našich telesných túžob. Ako to on urobil v záhrade Eden, tak v tomto
veku, náš nepriateľ (diabol) spôsobuje, aby sa všetky tieto veci zdali byť
„dobré… príjemné… a prežiadúce, aby urobili človeka rozumným.“
(1. Mojžišova 3:6)

Ako by sme tieto „nádherné“ ľudské vynálezy mali označiť z
pohľadu biblického Kresťana? Sú „dobré“? Sú „zlé“? Alebo sú
produktom „stromu poznania dobrého a zlého“? Ak povieme, že všetky
tieto vynálezy sú „dobré“, potom pripisujeme Bohu, že má diel v ich
objavení. Biblia hovorí, „Každé dobré danie a každý dokonalý dar
sostupuje s hora od Otca svetiel, u ktorého nieto zmeny, alebo
nejakého obratu zatônenia.“ (Jakob 1:17) Ak povieme, že tieto veci
sú zlé, potom môžeme iba usúdiť, že Satan bol/je otcom týchto
vynálezov. Ak povieme, že tieto vynálezy sú produktom stromu
poznania dobrého a zlého, potom musíme pripustiť Božie varovanie, že
jesť zo „stromu poznania dobrého a zlého“ končí smrťou; (1. Mojžišova
2:17). A PREČO by ktokoľvek chcel „dobrovoľne“ jesť z toho, čoho
výsledkom je smrť?

Je to naozaj vážna vec. A preto musíme vedieť, kde stojíme, čo
sa týka týchto „vynálezov,“ ktoré boli vymyslené tak, aby boli príťažlivé
pre „starú“ ľudskú náturu (prirodzenosť) a zdali sa byť „dobré...
uspokojujúce... a prežiadúce, aby urobili človeka rozumným.“ Aký
by mal byť kresťanský postoj voči televízii, počítačovým hrám, a áno,
dokonca voči internetu? Toto NIE je otázka, ktorú môžeme zamiesť pod
koberec a predstierať, že to nie je vážna vec. Viac a viac štúdií ukazuje
negatívny dopad, ktorý má televízia, videohry a internet na spoločnosť. A
aký to potom má dopad na životy tých, ktorí vyznávajú, že sú

Kresťania, a kŕmia sa na týchto veciach viac ako na Božích

veciach?
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Ale čo sa ti stalo, cirkev? Dívala si sa tak veľa na televíziu, na
toľko vecí toho sveta, je to tak ľahké pre tvoju starú Adamovu
prirodzenosť, že si unášaná do toho, že konáš ako ten zvyšok z
nich.

W. Branham, z kázne „Vodcovstvo“, 65-1207

Pred pár rokmi – predtým, ako prišiel vek počítačov a videí, F.B.I.
vyhlásila, že „Televízia je jedným zo štyroch (komiksy, kiná, a rádio)
najväčších vplyvov pre páchanie zla, ktoré máme.“ Bez pochýb dnes
budeme musieť na ten zoznam pridať aj videá, videohry, DVD a

internet.

Kriminálni právnici hovoria, že tieto elektronické vynálezy sú dnes
vo svete najväčšou príčinou zločinov. Pedagógovia tvrdia, že televízia
je najväčšou prekážkou pre vzdelávanie. „Ó, ale, brat, televízia, videá a
internet sú najväčšími vzdelávacími prostriedkami.“ Pravda! ALE, doma
sa používajú 95% - 100% času pre zábavu a NIE pre vzdelávanie –
aspoň nie pre správne vzdelávanie. Satan ich naozaj používa, aby
vzdelal ľudí vo všetkom, čo je zlé – fajčenie, pitie, nadávanie, nenávisť,
vražda, všetky druhy zvrhlostí, cudzoložstvo, smilstvo, prostitúcia,
nahota, atď... Televízia, videá a internet sú teraz NAJVÄČŠÍM

propagátorom všetkých týchto vecí. (Pozn.: Niekto by mohol namietať,
že si sám vyberá, čo bude pozerať, lenže v dnešnej dobe je to kráčanie
po tenkom ľade, keďže slovo „cenzúra“ celkom stratilo svoj význam a
na obrazovke sa môže zjaviť čokoľvek).

„Nemilujte sveta ani vecí, ktoré sú na svete. Keď niekto
miluje svet, nie je v ňom lásky Otcovej.“ (1. Jána 2:15)

Ale tak, ako Eva „zmietla zo stola“ Božie varovanie, rovnako táto
generácia hľadačov rozkoší „zmieta zo stola“ varovania týkajúce sa
„VEĽMI NEGATÍVNEHO“ dopadu televízie, videí a internetu –
ovplyvňuje to spôsob, akým ľudia myslia, konajú a žijú. Má to negatívny
dopad na ľudské vzťahy – medzi priateľmi, rodičmi a deťmi, manželmi a
manželkami. Domovy zostali rozlámané skrze médium televízie a
internetu. Boli stratené životy a jednotlivci boli zmrzačení do konca
života – všetko kvôli vplyvu televízie, videí a internetu, atď...

Bez pochýb obrovské množstvo „vyznávajúcich kresťanov“
vlastnia jednu alebo viac televízií, prehrávače na kazety, videohry, DVD
prehrávače, počítače s nejakým druhom internetového pripojenia. Je
smutné povedať, že sú rýchlejší do toho, aby si vyhradili čas pre tieto
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obrastá. No, ak budete od seba ten vinič držať preč, rozumiete, a len
budete obmotaný okolo Ježiša, okolo Slova a zostanete s Tým, vidíte,
porastiete rovno. Je to krivé a tiahne vás to preč z cesty. Kristus vás
tiahne hore. Tamto vás tiahne bokom.

W. Branham, z kázne „Vplyv”, 63-1114

Možno by tie veci boli inak, ak by mali staromódny modlitebný
oltár, Bibliu namiesto balíčka kariet, a vyhodili by už dávno tú

televíziu za dvere. Mohlo by to byť úplne odlišné. Pre vás všetkých to
zvyklo bývať zlé, ísť na filmové predstavenie. Diabol to umiestnil rovno
k nám; priniesol to rovno do domácnosti.

W. Branham, z kázne „Ježiš dodržuje všetky Svoje schôdzky“, 64-0418E

Nie som moc na televíziu. Ako viete, som skutočne proti

tomu.

W. Branham, z kázne „Čas žatvy“, 64-1212

Prenajali sme si bývanie od ženy,
ktorá má vo svojom dome televíziu.
Nikdy nemám v úmysle mať jednu v

mojom dome. Nie veru. Nechcem tú

vec v mojom dome. Odpálil by som ju

s mojou brokovnicou. Nechcem mať

nič do činenia s tou zlou vecou. Nie
veru. …dovoľte mi povedať vám o vás Arizoňanoch, ktorí tu ste. Videli
ste minule tie analýzy v školách, či nie? 80% detí v školách v Arizone
trpí mentálnym deficitom, 67% z nich sa dívalo na televíziu. Čo s tým?
Radšej by ste mali použiť svoju brokovnicu. Rozumiete? No,
nenechajte diabla, aby vás tým postrekoval. Nie veru. No, ľudia, ako
som povedal, ľudia sa správajú, akoby nemuseli prísť na súd.

W. Branham, z kázne „Božia moc premeny“, 65-0911

Slnko vychádza na východe a zapadá na západe. To isté slnko,
ktoré vychádza na východe, zapadá na západe; civilizácia s tým
putovala... A teraz, znovu sme prišli rovno naspäť a dnes popoludní tu
sedíme na západnom pobreží, kde sa tu hromadí bariéra hriechu
všetkých mocností temnosti. Tieto filmy a televízne hry, muži tam

bozkávajú ženy, a otravujú jedom mysle mladých dievčat...

W. Branham, z kázne „Božie pripravené miesto na uctievanie“, 65-0425

"Nechcem mať tú
vec vo svojom dome.
O d p á l i l b y s o m t o
puškou."

—W.Branham
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No, ale dnes so všetkými našimi
modernými vymoženosťami, a namiesto

čítania Biblie deťom zapne televíziu a

nechá ich pozerať sa na niečo, čo pre ne

vôbec nie je vhodné, aby sa na to dívali.

No, je to pravda. Presne tak. A ďalšia vec,
dáme im tieto malé komiksy a nejaké

knižky z drogérie, ktoré by nemali byť

predávané dokonca ani na zapaľovanie

ohňa alebo na pálenie. A jednako strkáme
všetok ten druh nezmyslov dole krkom našim
deťom.

W. Branham, z kázne „Ty, Synu Dávidov“,
61-0215

„Vyniesol si smetie?“

Veriť čo? Veriť v Pána Ježiša Krista za tvoj dom. Aplikuj ten Znak
za tvoj dom. Čo urobíš potom, keď To aplikuješ za tvoj dom? Vyhodíš

všetko smetie. Vezmeš všetky krátke sukne a šortky a karty a cigarety
a televíziu a všetko ostatné a vykopneš to za dvere. Ideš aplikovať
Znak, to za tým nebude stáť. Veru tak. Vyhoď to všetko von.

W. Branham, z kázne „Znak“, 63-0901E

Naši ľudia sa dostali preč od vecí, s ktorými by mali stáť. Cirkev
sa stala vlažná alebo chladná, deti sa dostali von do sveta... No,
Hollywood vydáva mnoho filmov a televízií, a tak ďalej, ktoré sú
dokonca bez cenzúry, kde nadávajú a používajú neúctivo Božie Meno.
A v cirkvách svätosti to zvyklo pre deti byť nesprávne, aby sa išli dívať
na bioskopy [Bioskop – predchodca filmového projektora. –
pozn.prekl.], alebo filmové predstavenia. A teraz, Satan sa dostal o

jeden skok dopredu skrze to, že to priniesol rovno do domácnosti

vo forme televízie, a potom je to necenzurované, a tak ďalej. A to je

Satanov spôsob, ako sa postupne dostáva dnu.

W. Branham, z kázne „Vplyvy“, 64-0215

A potom zisťujeme ďalšie veci. Pre ľudí svätosti to zvyklo bývať
nesprávne, aby navštevovali bioskopy, alebo kiná, viete. Teraz tam idú
stále. Vidíte? A potom na vás Satan vytiahol jeden trik, umiestnil

televíziu rovno do vášho domu, a vidíte, dal ju tam. Ale všetky tieto
veci, zvyklo to byť nesprávne.

No, čo to je? Vidíte, prichádza to tak postupne, až prvá vec,

ktorú zistíte, skrátka vás to dostalo. Je to ako vinič, ktorý okolo vás
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veci, než pre veci Božie. Pre Kresťanov je to čas (tých, ktorí majú tieto
moderné zábavné vynálezy), aby zvážili, aký dopad to má na ich vzťah
s Bohom a s ostatnými Kresťanmi. AKÝ dopad to má na ich deti?
Pamätaj, či si to ty alebo je to tvoje dieťa, ktoré sedí pred obrazovkou,
semená „sveta“ a svetských „vecí“ sú zasievané do srdca.

Slnko vychádza na východe a zapadá na západe. To isté slnko,
ktoré vychádza na východe, zapadá na západe; civilizácia s tým
putovala... A teraz, znovu sme prišli rovno naspäť a dnes popoludní tu
sedíme na západnom pobreží, kde sa tu hromadí bariéra hriechu
všetkých mocností temnosti. Tieto filmy a televízne hry, muži tam
bozkávajú ženy, a otravujú jedom mysle mladých dievčat...

W. Branham, z kázne „Božie pripravené miesto na uctievanie“, 65-0425

Jeremiáš, prorok, povedal, „Moje oko pôsobí mojej duši
bolesť...“ (Plač Jeremiášov 3:51). Je to dokázaný fakt, že „dívanie sa“
má väčší dopad než „počutie“. To, čo „vidíme“, si pamätáme dlhšie, než
to, čo „počujeme“. Patriarcha Jób povedal, „Doteraz som bol iba
počul o tebe; ale teraz ťa vidí moje oko.“ (Jób 42:5). To malo na
Jóba veľký dopad. Veľmi sa „mýlime“, ak si myslíme, že to nemá žiaden
vplyv, keď sa na niečo „len dívame“. Nezabúdajme na Slová nášho
Pána Ježiša Krista v Matúšovi 5:28, „Ale ja vám hovorím, že každý,
kto by pozrel na ženu s myšlienkou požiadať ju, už aj zcudzoložil s
ňou vo svojom srdci.“

Opilec bol slušný človek, ktorý začal s „jedným“ spoločenským
pohárikom. Zlodej bol čestný človek, ktorý „túžil“ len po „jednej“ malej
veci. Klamár bol poctivý človek, ktorý „prikryl“ jednu chybu. Smilník a
cudzoložník bol človek, ktorý sa „raz“ pozrel. Samozrejme, vyvinulo sa
to „poza“ dívanie sa iba na pohybujúci obrázok. Teraz, veda dala
mužom, ženám a deťom schopnosť vzájomne sa zapojiť – vidieť a
rozprávať sa jeden s druhým v živých farbách.

V Žalme 141:4 kráľ Dávid povedal:

„Nedaj, aby sa moje srdce naklonilo k zlej veci, robiť
bezbožné skutky s mužmi, páchajúcimi neprávosť, a aby som
nejedol z ich lakôt.“

Či už skutočne nie je na čase, aby Kresťania, ktorí veria Biblii,
začali vážne uvažovať, či by on/ona mali vôbec vlastniť televíziu,
videoprehrávače, videohry, alebo DVD prehrávače. Biblia jasne učí, že
ako Kresťania máme byť „oddelenými“ ľuďmi pre Pána, „zvláštnym“
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ľudom, „kráľovským“ kňažstvom, vyhýbajúcim sa dokonca „zdaniu“
hriechu. To, čo sa dnes nachádza v televízii, videách a na internete,
NIE je nejasné „zdanie“ hriechu, ale „skutočný“ hriech.

Biblia hovorí:

„A nevnesieš ohavnosti do svojho domu, aby si nebol tiež
prekliaty na úplnú záhubu jako ono; oškliviť sa ti to bude, a bude ti
to ohavnosťou, lebo je to prekliate na úplnú záhubu.“ (5. Mojžišova
7:26)

„Či azda pojdú dvaja spolu bez toho, že by sa shodli?“
(Ámos 3:3)

„Vystríhajte sa, aby sa nedalo zviesť vaše srdce, a odchýlili
by ste sa odo mňa a slúžili by ste iným bohom a klaňali by ste sa
im!“ (5. Mojžišova 11:16)

1 Jána 2:15 » Nemilujte sveta ani vecí, ktoré sú na svete. 
Keď niekto miluje svet, NIE JE v ňom lásky Otcovej.
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všetky takého veci. V našej cirkvi to nikdy nebudeš počuť.“ Je to len
kvôli tomu, že nemá skutočnú odvahu, nemá krst Duchom Svätým, aby
to dal do poriadku. To je celé. To, čo potrebujeme, sú kazatelia, ktorí sa
boja Boha a hovoria pravdu. Presne tak. No, to je to, čo spôsobuje
oddelenie.

W. Branham, z kázne „Jehovah – Jireh“, 57-0309

1 Jána 2:15 » Nemilujte sveta ani vecí, ktoré sú na svete.

On [Ježiš] sa díva na váš svadobný zásnubný prsteň a nachádza,
že tá zlatá čelenka nie je na mieste; zisťuje, že láska je preč; je to
forma. Zisťuje, že vernosť je preč. Páchali ste smilstvá so svetom.

Chodíte na tancovačky a na boogie-woogie zábavy a sledujete

špinavé televízne programy. Páchate cudzoložstvo voči

Kristovi. ...ako Ho nazývate svojím Manželom. ...je čas, aby sme
zapálili sviečku a pozametali dom. Príchod Pánov je na dosah ruky.

W. Branham, z kázne „Druhý príchod Pánov“, 57-0417

A viete, po čom je svet hladný?
Svet chce vidieť niečo skutočné. To je to,
čo sa deje s týmito obráteniami, ktoré sú
tak-zvané. Nie sú to skutočné obrátenia.
Je to intelektuálne. Je to intelektuálne
p o z n a n i e K r i s t a . A l e p r e ž i t i e
znovuzrodenia dáva skutočného Krista. Amerika sú ľudia, ktorí musia
byť zabávaní. Majú v sebe príliš veľa televízie. Oni chcú zábavu.
Nechcú staromódne Evanjelium.

W. Branham, z kázne „Jeho počúvajte“, 58-0328

No, vidíte, čo robíte? Dostal sa

medzi vás zlý duch, a to spôsobuje, že sa
snažíte uspokojiť tú požehnanú svätú
túžbu, ktorú vám Boh dal, aby ste Ho
uctievali, snažíte sa ju uspokojiť s

televíziou, rádiom, všetkými týmito

„peknými“ svetskými vecami, a make-

upom, a vyvádzaním. Verím, že by ste
mali vyzerať čisto.

W. Branham, z kázne „Život“, 58-0512

„Miláčik, vyniesol by si smetie?“

"Nechcem mať s
t o u z l o u v e c o u n i č
spoločné."

—W.Branham
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Pozrite sa na to. Pozrite na tú
špinu; pozrite na tú nečistotu. Pozrite sa,
čo to robí. Pozrite na ten striptíz, pozrite
na to všetko ostatné v televízii. Dávate to
do filmov a snažíte sa udržať svoje deti
preč od filmov. Vy ľudia svätosti, vy dobrí
ľudia, vy ľudia, ktorí ste sa snažili kázať

pravdu, vy ľudia, ktorí ste sa snažili za tým stáť. A diabol sa snaží
skočiť o jeden skok dopredu. Viete, čo urobil? Umiestnil to rovno do

vášho domu v mene televízie.

W. Branham, z kázne „Nápis na stene“, 56-0902

No, zisťujeme, že táto škola prorokov, ako sa to ukázalo. Vedel
by som si predstaviť, že každý prorok tam... Keď vystúpil Eliáš, videli
sme, že oni nežili správnym druhom života, lebo povedali, „Keď
prichádza Eliáš, je to tu pri ňom príliš striktné.“ Predstavujem si, ak by

to bolo dnes, oni by spravili, že by sa zbavili všetkých

svojich televíznych programov a všetkých svojich zamilovaných

časopisov, skončili by s pitím a fajčením a so všetkými týmito

vecami, a očistili by sa.

W. Branham, z kázne „Rúcho z druhej ruky“, 56-1206

Nechávajú televíziu na takom
poste, ako j e t e r a z , v š e t k y t i e
necenzurované programy všetkej tej
vulgárnosti a všetko možné. Nechajú ísť
mladého chlapca. Oko je bránou do
duše. Necháte ho vojsť a necháte tieto
malé dievčatá ísť pozerať sa na jeden z týchto filmov, alebo niečo také,
alebo iné, a uvidia tam jednu z týchto hollywoodskych žien s ôsmimi
alebo desiatimi manželmi, ako sa miluje s nejakým mužom. To dievča

bude na ďalší deň praktizovať tú istú vec. Nechajú nejakú senzáciu,
vyjde tu nejaká nezmyselná žena, ktorá má na sebe nejaký druh krátkej
škandálne vyzerajúcej sukne, alebo niečo také, niečo podobné, a
sledujte, ako americké ženy začnú nosiť to isté. Presne tak.

W. Branham, z kázne „Boh dodržuje Svoje Slovo“, 55-0115

No, ďalšia vec, ktorú Boh robí – On povedal Abrahámovi a Sáre,
aby sa od svojej spoločnosti oddelili. Boh volá po oddelení. Ako veľmi
je to odlišné od nášho vyberania si niečoho; my si vyberáme
zmiešaniny. Ó, áno; „Poviem ti, to je ten najsociálnejší chlapík, akého si
kedy videl. No, on nie je fanatik. Nebude kázať nič proti televízii a
všetkým takýmto veciam, o ženách, ktoré nosia ostrihané vlasy a

" T e l e v í z i e j e
satanov spôsob ako sa
pos tupne vkr adn úť
dnu."

—W.Branham

"Nie som veľmi za
televíziu. Ako viete, som
skutočne proti nej."

—W.Branham
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William M. Branham, prorok poslaný do tohto veku času

konca, bol absolútne priamy v jeho odsúdení televízie. A som si

istý, že vzhľadom k tomu, čo povedal o televízii, by to cítil

podobne pri videách, videohrách, a internete. Nasledujúce vybrané

citáty nezanechávajú žiadnu pochybnosť o tom, čo si ohľadom

toho myslel.

•••••

Nemáme televíziu. Nikdy v mojom dome nebude. Ak ju chcete,
to je na vás. Ale mne Boh povedal, aby som to nerobil.

W. Branham, z kázne „Moc premeny“, 65-1031M

Bolo to vtedy, zatiaľ čo sa tí, ktorí išli po ceste do Emauz, začali
sa o Ňom rozprávať, a vtedy vystúpil z kríkov a kráčal s nimi po zvyšok
dňa. Dôvod, prečo nemáme duchovné požehnania, je to, že máme
príliš veľa času na sledovanie televízie, príliš veľa času na čítanie
novín, alebo počúvanie nejakých vecí, ktoré by sme nemali počúvať. A

nevykupujeme čas, ale dávame ho veciam tohto sveta namiesto

toho, aby sme náš čas dali Pánovi Ježišovi. A Biblia povedala, že
„Človek nebude žiť na samom chlebe, ale na každom Slove, ktoré
vychádza z úst Božích.“ Kresťania žijú na Slove.

W. Branham, z kázne „Konajúci zázraky“, 58-0112

Ako sa opovažujete vziať tú požehnanú svätú túžbu, ktorú vám
Boh dal, aby ste túžili po Ňom, a snažíte sa ju uspokojiť vecami

tohto sveta, televíznymi programami, pitím, veľkými večierkami.
Diabol zneužil svoje vlastné nástroje a vzal tú túžbu, ktorú vám Boh
dáva, aby ste túžili po Ňom, a spôsobuje, že túžite po veciach tohto
sveta.

W. Branham, z kázne „Najväčší dar v Biblii“, 57-0811A

Ó, v akom hroznom čase to žijeme. Dívate sa okolo a vidíte
hriech. Pozrite sa na to. Ó, áno. Nedokážete ísť na modlitebné
zhromaždenie. „Je príliš teplo. Je príliš zima. No, koniec koncov,
kazateľ káže príliš dlho.“ Ale dokážete svoju hlavu držať pred tou starou
diabolskou televíziou deň a noc.

W. Branham, z kázne „Znamenie šelmy“, 56-0715

Zistili sme, že v priebehu šiestich týždňov máme tridsať tisíc
obrátených, a o šesť týždňov neskôr nemáme ani jedného. Niekde
niečo nie je v poriadku. Presne tak. A všetko je o očarujúcich veciach,
návleky. S v e t , skrze televíziu, skrze rádio, skrze filmové
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predstavenia a tie vystúpenia, ktoré tam sú, skazil tento národ s

hlúposťou Hollywoodu. Áno. Všetko chce byť tak veľmi očarujúce. Je
to pravda? Viete, že to je pravda. Nemáme už viac žiadne
staromódne náboženstvo, ako sme zvykli mať pred rokmi. Je to kvôli
tomu, že to upadlo.

W. Branham, z kázne „Invázia na USA“, 54-0509

Vymývanie mozgov: 
Nazývanie dobrého zlým a zlého dobrým

A my sa skrátka zmierime s niečím, čo je zlé, a nazývame to
náboženstvom. „Ó, no, my chodíme do zboru. Sme práve tak dobrí, ako
zvyšok tých ľudí.“ Idete rovno domov, zostávate doma v stredu večer a
sledujete televíziu, samotné jamy pekla. Presne tak. A idete von a
počúvate tie filmové predstavenia, do autokina. Je príliš teplo na to, aby
sa išlo do zboru; a dokonca sám kazateľ to uzatvára, v strede leta.
Poviete, „Je príliš teplo na to, aby sa išlo do zboru.“ Nebude to potom
tak zlé, ako ísť do pekla, brat? V jednom z týchto dní pôjdeš tam, kde je
omnoho horúcejšie. Radšej by si mal počúvať.

W. Branham, z kázne „Sedem cirkevných vekov“, 54-0512

"Boh" tohto domu
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nie sú okúzlení..., ale keď uvidia tieto programy 'Milujeme Suzy,' a
všetky tieto veci, budú to milovať viac, a svetské veci viac než Boha.
Viem, že budú. A ja skrátka rozbijem celú letničnú cirkev. Zatrasiem
ňou, potlačím ju, zhodím ju dole, veslá sú zlámané a všetko ostatné.“
Presne tak. To je to, čo on urobil. Uvideli sme, ako vyšli do parády
veľkých budov, stávajú sa tak svetskými ako všetky ostatné cirkvi. To je
pravda.

W. Branham, z kázne „Neboj sa“, 61-0311

Ale jedno z najväčších pohanení,
ktoré dokonca pochádza zo spisov FBI,
to skrátka dokazuje, že Amerika začala
upadať skrze jej filmové predstavenia.

T o j e ú p l n á p r av da , n i e j e t o
cenzurované a všetok ten nezmysel, ktorý tu je, umiestnili pred mladé
dievčatá a takéto veci, teraz to diabol umiestnil do každej

domácnosti skrze televíziu.

W. Branham, z kázne „Ježiš Kristus, ten istý včera, dnes i naveky“, 56-0426

Ó, čo za deň, v ktorom to žijeme,
ako vo dňoch Joasa, hraniční, poloviční,
vlažní, odviati preč, zmietaní vetrom,
oblaky bez dažďa, zmietaní naokolo,
nikdy nie schopní prísť ku poznaniu
pravdy. Nebuďte všetkým zmietaní
naokolo. Nebuďte zmietaní naokolo tým, čo vidíte v televízii. No, niektorí
kresťania dnes zostávajú v stredu večer doma, aby sa dívali na televíziu.
Viete, že to je pravda. No, viete, že to je brána do celého Hollywoodu.

No, nie je to nič iné, než kopa veľkej prostitúcie a nejakej vulgárnej...
W. Branham, z kázne „Šíp Božieho vyslobodenia“, 56-0801

Som Jeho svedkom, aby som toto
povedal, že On vás volá, aby ste prišli ku
oltáru. Mladí a starí, metodisti, baptisti,
letniční, luteráni, ktokoľvek to je, poďte
ku oltáru. Existuje žriedlo naplnené
Krvou... Poďte. Všetci, príďte sem ku
o l tá ru . Prestaňte pozerať televíziu.

Prestaňte sa dívať na svetské veci. Pozrite sa dnes večer na
Golgotu. Vidzte Krista. Dívajte sa na Toho, ktorý za vás zomrel. Dívajte
sa na Toho, ktorý zaplatil ten trest. Dívajte... Odíďte od tých

svetských vecí.

W. Branham, z kázne „Šíp Božieho vyslobodenia“, 56-0801

"Televízia, to sú
samotné jamy  diabla."

—W.Branham

" Ž e n a b o l a
zvedená televíziou."

—W.Branham

P o v e d a l i , ž e
"televízia je kliatba."
Súhlasim s nimi."

—W.Branham
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pokrytec. Ježiš urobí, že za to v jednom z týchto dní zaplatíš, v deň
súdu. On prichádza do mesta, klope na dvere. Prevádza veci a ľudia sa
dívajú a hovoria, „Ó, to je nezmysel,“ tlačia To nabok. A každý večer sa
vo vašej cirkvi modlíte o prebudenie? Farizej, herec, chceš to takým

spôsobom, ako to ty chceš. Kristus prichádza spôsobom, akým

On chce prísť. On môže prekážať tvojej teológii. Ale tam On sedí,
potom, ako bol pozvaný a On prišiel.

Koľkokrát sa tieto staré studené formálne márnice tu naokolo
modlili o prebudenie? Raz, modlia sa všade po celej krajine o
prebudenie. Billy Graham a Jack Schuller, a skupina z nich, chodia
naprieč... modlia sa o prebudenia. A potom sem dole prichádza Duch
Svätý a vy To označkujete ako odpadlíctvo. Haleluja. On prichádza dole
s rovnakými znameniami a divmi a všetkým ostatným, a dokazuje, že je
tam, a vy To nazývate diablom. Pokrytci, v jednom z týchto dní

zomriete vo svojej televízii a pôjdete s ňou tiež do pekla.

W. Branham, z kázne „Nevítaný Kristus“, 55-0911

Máte príliš veľa televíznych
relácií pre deti – mali tu takú vec,
prednedávnom... Ukážem vám,

ako to diabol môže robiť. V tejto
krajine nie je dieťa, ktoré by vám
nemohlo povedať, kto je David
Crockett, môžu vám povedať, že
sa narodil v Tennessee a všetko o
ňom, že zabil medveďa, keď mal tri
roky. A viete, že to je lož. Ale i tak, môžu vám ohľadom toho všetko
povedať. Ale ak diabol, skrze televíziu a všetko také, môže toto
natlačiť do každej detskej hlavy v Amerike, čo by mala Cirkev robiť
skrze Ježiša Krista, a zastavili by ste mládežnícku delikvenciu. Haleluja.
Nebojte sa. „Haleluja“ znamená, „Chvála nášmu Bohu.“ „Amen,“ to
znamená, „nech je tak.“ Takže to vám neublíži, ak to raz za čas poviete.

W. Branham, z kázne „Kde si myslím, že zlyhali letnice“, 55-1111

Ale, vidíte, Satan zbadal, že cirkev ide bez Ježiša. A tak, to je to,
čo ich videl robiť. Tak vzal svoj jedovatý dych a začal „Ššššš,“ povedal,
„No, zbavím sa ich. Mám ich tam v tých programoch budov a takých
veciach a rovno tam ich potopím. Stanú sa formálnymi, každý jeden

bude mať vo svojom dome televíziu.“ A, brat, on zostane v stredu
večer doma. Ak nepôjde na šou... „Starí zvykli hovoriť, 'Držte sa od
šou.' Ale ja to privediem rovno do ich domácnosti.“ Vidíte? Tak on
skrátka  prichádza priamo, viete, a prináša svoje… „A ak povedia, že

"Vystav ten Znak nad
svojim domom a vyhoď
všetko smetie von… televíziu
a všetko to, vykopni to von za
dvere."

—W.Branham
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A to úbohé dievča sa tam zamiešalo s niektorými z jej
spoločníkov. Prečo sa dostala na tú cestu? Pretože sa dostala do takej
skupiny. Počúvajte, pri všetkom existuje určitý duch. Existuje národný
duch. Prídete do tohto národu, on má ducha. Akého ducha má tento

národ? Zábava. Všetko, čo majú, je „Kto pobozkal Suzy,“ alebo niečo
podobné, po večeroch. A ľudia zostanú doma, aby sledovali televíziu,
niečo o Suzy, alebo niečo také, namiesto toho, aby išli do zboru, a
hovoria, že majú Ducha Svätého a hovoria v jazykoch.

W. Branham, z kázne „Pečať antikrista“, 55-0311

Brat, podľa ich ovocia ich poznáte. Kto – čo to bolo? Lucy, niečo
o Lucy, alebo niečo ako „Milujem Lucy.“ Niektoré z takýchto ich
programov. Ja sa nedívam na ten jej nezmysel. Čítam svoju Bibliu;

milujem slúžiť Pánovi. Amen. Tak veru. Amen. To je to, čo dnes
potrebujeme. Tamto je to, kde sa dostávate pomimo vôle Božej. Pri
tamtom ste sa vrátili späť. Niet divu, že môžete nenávidieť svojho
suseda a všetko také, a stále takto vyvádzať. Nemôžete mať vo svojom
srdci lásku Božiu a robiť to. Presne tak. Amen.

W. Branham, z kázne „Pečať antikrista“, 55-0311

Poznámka autora:
Program „Milujem Lucy“ bol bodom zvratu v televízii. Pred týmto

programom, herci, ktorí stvárňovali postavy manžela a manželky, vždy
spávali v rozdvojených posteliach. Počnúc programom „Milujem Lucy“
boli muž a žena v rovnakej posteli. Toto pravdepodobne bolo zmenené
kvôli tomu, že herec a herečka boli manželmi i v reálnom živote. Ale od
toho času všetky scény zo spálne umiestňovali muža a ženu do jednej
postele. Dnes, samozrejme, v televízii a filmoch nie sú žiadne hranice.

•••

Keď som bol opravárom v
spoločnosti verejných služieb, raz som
išiel k jednému domu, aby som vybral
účet za elektrické svetlo. Ku dverám prišla
nejaká žena, mala oblečené asi toľko šiat,
koľko by vošlo do krabičky od aspirínu a
tancovala. V rádiu hral nejaký chlapík na husliach. A pritancovala ku
dverám. Povedala, „Čo som to chcela?“

A povedal som, „Účet za elektrické svetlo.“

"V mojom dome
nikdy žiadna [TV]
nebude!"

—W.Branham
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„Ó,“ povedala, „Vlastne to som chcela.“ A tak odtancovala
naspäť. A ten chlapík začal hrať nejaký druh takej hlúpej hudby, ako
tento boogie-woogie nezmysel, pri ktorom sa už ani nemôžete kvôli
tomu v reštaurácii najesť. Tá piskľavá, bezbožná... Ó. Niet divu, že svet
je znečistený. Celá ich myseľ je o sexe, nečistote, a bezbožných

veciach; dokonca kazatelia to robia. Amen. To je hanba.
Ľudia vykrikujú, že majú Ducha Svätého, a hrajú tie ich hrozné

špinavé tóny a také veci. Brat, to je kaňa vo vnútri teba, ktorá sa na

tom kŕmi; potrebuješ tam Ducha Svätého. To sa bude kŕmiť na

Slove Božom. Amen. Nehnevám sa na teba, ale, brat, musíš poznať
pravdu. Amen.

W. Branham, z kázne „Znamenie Krista“, 55-0312

No, oni kvôli tomu zostávajú doma, a veci, ktoré ľudia dnes robia,
to je hanba, nazývajú sa nábožnými. Správajú sa ako svet, pretože to je
duch Ameriky. Amerika chce zábavu. Ó, všetko, každý má televízie a

rádiá, a počúvajú všetko.

Nechajte ma ísť do domu človeka a nechajte ma vidieť, aký druh
hudby počúva. Nechajte ma rozhliadnuť sa naokolo a vidieť, aký druh
literatúry číta; poviem vám, akého má ducha, ktorý sa na tom kŕmi.

Presne tak. Nechajte ma pozrieť sa, ako sa správa vo svojom
každodennom chodení. Pravda. To je hanba. Ó, ako cirkev odpadla od
milosti. Ó, čo za škoda. Čiňte pokánie a navráťte sa späť. Presne tak.
Hovorím to v Mene Pánovom: Čiňte pokánie a navráťte sa späť.

W. Branham, z kázne „Pečať antikrista“, 55-0311

V o d í k o v é b o m b y a
kyslíkové bomby a všetko také visí
rovno takto na váhach. A človek sa
stále brodí rovno dole v hriechu. A
ľudia zostanú preč od večerného
modli tebného zhromaždenia,
zapnú svoje televízie a počúvajú „Lucy's“ a všetky ďalšie

programy a také veci, a nazývajú sa Kresťanmi.

W. Branham, z kázne „Obecenstvo skrze zmierenie“, 55-0605

Letnice vystúpili pred pár rokmi, nie viac ako pred päťdesiatimi
rokmi. Ľudia stáli odlišne. Vyšli z rôznych skupín svetskosti, kvôli ich
svetskosti a stáli ako príklad. A Boh vzal tú cirkev a dnes to je jedna z
najmocnejších cirkví na svete. Ale tá vec, ktorú ona robí, otočila sa
rovno naspäť a znova vošla do rovnakej hromady, z ktorej bola
vyvolaná von. A keď to začala robiť, jej moc je od nej vzatá. Kde sme

"Pokrytci! Jedného dňa 
zomriete so svojou televíziou
a pôjdete s ňou do pekla!"

—W.Branham
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mávali celonočné modlitebné zhromaždenia? Nech kazateľ káže asi do
jednej, alebo druhej hodiny ráno, ako to zvykol robiť, kázal by prázdnym
sedadlám, oni by šli domov a dívali sa na „Milujeme Susie,“ alebo
niekoho, na nejakom televíznom kanále. No, to je pravda! Prečo? „Kde

je váš poklad, tam je aj vaše srdce.“ Naše poklady by mali byť v

Slove! Ľudia z Arizony sú zlatokopi, mali by ste ísť chvíľu kopať a
vidieť, vidieť, čo je pre vás.

W. Branham, z kázne „Ešte raz, Pane”, 63-0120

Náš nebeský Otče, keď vidíme týchto zvodných duchov na
ľuďoch a vediac, že pohŕdajú Božími vecami, modlím sa, Bože, aby si
uchopil každého muža a ženu, ktorí tu dnes sú. Nech je toto deň Pánov,
aby rozpoznali, že ich život sa nezhoduje so Slovom, a počúvali
nesprávne veci, že diabol ich utešoval s časopismi „True Story“
(„Pravdivý príbeh“), prehnitými svetskými hlúposťami a filmovými

predstaveniami, a nečistou televíziou. Ó, Bože, pre Kresťana to je

tak nemožná vec, aby sa na to díval.

W. Branham, z kázne „Zvodní duchovia“, 55-0724

Medzi amer ickými ľuďmi skrze

televíziu a skrze filmové predstavenia,
oni videli tak mnoho predstierania, až oni
sami začali predstierať: je to veľmi zlé. A
my to máme v cirkvi, hercov. Hm. Boh ich
nechce. To je od nás ďaleko, aby sme boli hercami. Buď sám sebou;

Boh ťa chce mať takým spôsobom. Pohŕdam tým, keď vidím
niekoho, ako sa snaží robiť niečo, čo nemôže robiť.

W. Branham, z kázne „Pýcha“, 55-0807

Niečo nie je v poriadku s týmto obrazom. Čo chcel tento farizej s
Ježišom? Poza tým niečo niekde bolo. A teraz sa pozrime a uvidíme, čo
to bolo. No, grécke slovo pre „Farizej“ znamená „herec, niekto, kto sa
na niečo hrá.“ Dnes toho vo svete máme tak mnoho... Mnohí z nás sa
dívajú na televíziu a keď ideme von, vidíte malé deti, ktoré idú na také
miesta. Idú von, správajú sa ako herci. To robí diabol. Ja nechcem
niečo hrať; chcem byť tým, čím som. A niekedy sa kazatelia stávajú
hercami. Ó, samozrejme. A dostanú sa za kazateľňu, používajú na to
kazateľňu.

W. Branham, z kázne „Nevítaný Kristus“, 55-0828

Môj Ježiš prišiel do tohto mesta mnohokrát a vy ste Ho potlačili
do rohu. Rozprávali ste o Tom, povedali ste, „To bol diabol.“ Povedali,
„To bola mentálna telepatia.“ Povedali, „Nič na tom nie je.“ Hanbi sa,

"Prestaňte sa
dívať na televíziu!"

—W.Branham


